
Donation of Face Masks to 8 Orphanages 
 
In support of the ongoing fight against the pandemic, Sports Toto donated face masks and other 
health items to 8 orphanages located in Klang Valley. 
 
With the recent spike in the number of Covid-19 cases in Malaysia, Sports Toto strongly believes that 
one of the best ways to prevent the infection is to wear a proper face mask correctly apart from 
practicing social distancing, sanitizing and other SOPs. 
 
The free face masks were donated to the orphanages as follow: 
1.     Home of Peace Kuala Lumpur 
2.     Pertubuhan Kebajikan Waja Home, Klang 
3.     Suriana Welfare, Petaling Jaya 
4.     Sweet Care Welfare Society, Selayang 
5.     BRDB-Rotary Children's Residence, Seri Kembangan 
6.     House of Love, Klang 
7.     Stepping Stone Living Center, Taman Seputeh, Kuala Lumpur 
8.     Destiny Starting Point Welfare Association, Klang 
  
Children are the vulnerable group and it is good to avoid being exposed to the virus by using face 
masks. 

 
 
 
 
多多博彩捐赠口罩予 8 家孤儿院 

多多博彩为全民抗疫行动献绵力，即捐赠了口罩和其他健康用品予 8 家位于巴生谷一带的孤儿

院。 

随着国内新冠肺炎确诊病例激增，多多博彩坚信，除了保持社交距离、消毒和遵守其他标准作

业程序以外，预防感染新冠病毒的最佳方法之一是正确佩戴合适的口罩。 

多多博彩捐赠了口罩予以下孤儿院： 

1. 吉隆坡 Home of Peace 

2. 巴生 Waja Home 

3. 八打灵再也苏利亚娜福利中心 

4. 士拉央 Sweet Care 福利中心 

5. 史里肯邦安 BRDB–扶轮社儿童之家 

6. 巴生福爱之家 

7.吉隆坡士布爹花园踏脚石生活中心 

8. 巴生“命运起点”福利中心 

在病毒面前，儿童是最为脆弱的一群，因此配戴口罩以避免接触病毒尤为重要。 

 


